
Fra: Jan Skodvin <j-skodvi@online.no> 
Sendt: tirsdag 12. mai 2020 15:45 
Til: Hogne Askeland 
Emne: Kommentar til "Oversending - Uttale til sak - gbnr 96/4 Skodvin Øvre" 
 
Hei,  
 
Fikk svar på spørsmålene mine til sak om mini-renseanlegg på Skodvin. 
 
Min tilbakemelding er at så lenge utslippet fra mini renseanlegg ikke utgjør noe fare for dyr eller 
mennesker, så spiller ikke utslippene noe rolle for min del. Mitt poeng er at dersom alle i området 
skulle ha sluppet ut kjemikalier eller kloakk i vannet så hadde det blitt utrivelig. Vannet er nok 
allerede forurenset nok fra bilveien som går der.  
 
En av de artene i vannet er ål (Anguilla anguilla)l, som er på rød liste og betegnes som av særlig stor 
forvaltnings interesse (refererer til Miljødirektoratet og kart.naturbase.no med merke i kart på 
Skodvin vannet). 
 
Badeplassen det er snakk om ligger 10-20m øst for bekken som renner ut i Skodvin´s vannet. Der er 
det en naturlig badeplattform som blir eksponert om sommeren når vannstanden er lav. Overvannet 
fra elven brer seg ut over en stor radius. Må minne om at vann på denne størrelsen har vannlag som 
ikke nødvendigvis blander seg med hverandre. Det kommer an på temperaturen på vannet som 
kommer fra elven.  
 
Lav vannstand i elv er jeg enig i at det kun er snakk om noen uker i året, spesielt når det er tørre 
somre. Da gjelder det å kanskje ha et alternativ for utslippene slik at man slipper at utslippene blir 
liggende å tørke inn.  
 
 
Til slutt: Ingen av overnevnte kommentarer spiller noen rolle dersom konsentrasjon av utslipp blir 
ansett som neglisjerbare uten innvirkning på mennesker og dyr.   
 
Mvh 
Jan Skodvin 

http://kart.naturbase.no/

